

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus)

ព័ត៌មានសម្រាប់ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំនៅសាលារៀនរដ្ឋ

អំពីប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus)

រដ្ឋាភិបាលរដ្ឋវិចិត្រី កំពុងធ្វើឱ្យជីវិតកាន់តែងាយស្រួលបន្តិចសម្រាប់គ្រួសារនានាដោយផ្តល់ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) ចំនួន \$400 តែមួយដងគត់។

ការគាំទ្រនេះនឹងជួយគ្របដណ្តប់ការចំណាយលើឯកសណ្ឋានសាលា សៀវភៅសិក្សា និងសកម្មភាពសាលា ដូចជាការបោះជំរំដំណើរកម្សាន្តសិក្សាជាក្រុម និងកីឡាជាដើម។

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) គឺជាការបន្ថែមលើការផ្គត់ផ្គង់ធ្វើតេស្តផ្នែកលើប្រាក់ចំណូលដែលមានស្រាប់ និងបន្តសម្រាប់ការបោះជំរំ កីឡា និងដំណើរកម្សាន្តសិក្សាជាក្រុម (CSEF) និងកម្មវិធីឯកសណ្ឋានសាលាដែលមានតម្លៃសមរម្យ។

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) នឹងត្រូវបានផ្តល់ដល់សាលារៀន និងគ្រួសារនានានៅក្នុងត្រីមាសទី 4 ឆ្នាំ 2024។

អ្នកណាខ្លះដែលទទួលបានប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus)

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា School Saving Bonus មានសម្រាប់ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំសិស្សសាលារៀនរដ្ឋវិចិត្រី ចម្រុះទាំងអស់ចាប់ពីថ្នាក់គ្រៀម (Prep) ដល់ថ្នាក់ទី 12 ក្នុងឆ្នាំ 2025 លើកលែងតែសិស្សអន្តរជាតិដែលបង់ថ្លៃពេញ សិស្សសាលារៀនតាមផ្ទះ សិស្ស TAFE និងសិស្សចូលរៀនថ្នាក់មត្តេយ្យនៅឆ្នាំ 2025។

សកម្មភាពនានាសម្រាប់ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំ

ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំកុមារដែលបំពេញបានតាមសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) ខាងលើ ត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើដូចខាងក្រោមនៅត្រឹម ថ្ងៃសុក្រ ទី 18 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024៖

- បំពេញការចុះឈ្មោះចូលរៀន
ប្រសិនបើកូន ឬកូនៗរបស់អ្នកកំពុងផ្លាស់ប្តូរសាលារៀនរដ្ឋសម្រាប់ត្រីមាសទី 1 ឆ្នាំ 2025 ឬចាប់ផ្តើមថ្នាក់គ្រៀម Prep ឬថ្នាក់ទី 7 ក្នុងឆ្នាំ 2025 សូមបំពេញការចុះឈ្មោះចូលរៀន។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមអានអំពី [ការចុះឈ្មោះចូលរៀន](#)។

- ពិនិត្យព័ត៌មានទំនាក់ទំនងរបស់អ្នក
ត្រូវប្រាកដថាព័ត៌មានទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកមានបច្ចុប្បន្នភាពជាមួយសាលារៀនរបស់អ្នក។ អ្នកអាចពិនិត្យមើលព័ត៌មាននេះដោយទាក់ទងទៅសាលារៀនរបស់អ្នកដោយផ្ទាល់។

ការទទួលបានប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) ចំនួន \$400

អ្នកមិនចាំបាច់ដាក់ពាក្យសុំប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) ទេ។

ក្រសួងអប់រំនឹងធ្វើអ្វីមែលទៅអ្នកក្នុងខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2024 ជាមួយនឹងប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) ចំនួន \$400 របស់អ្នក។ អ្នកនឹងអាចទទួលបានប្រាក់នេះតាមរយៈប្រព័ន្ធអនឡាញ។

អ្នកអាចសម្រេចចិត្តពីរបៀបប្រើប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) បានល្អបំផុតសម្រាប់តម្រូវការរបស់គ្រួសារអ្នក។ អ្នកអាចជ្រើសរើសរបៀបបែងចែកប្រាក់ \$400 នៅក្នុងប្រព័ន្ធអនឡាញ។

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តអាចប្រើប្រាស់បានសម្រាប់ថ្លៃចំណាយសាលានៅឆ្នាំ 2025 ដែលអាចរួមមាន៖

- ការបោះជំរំ ការធ្វើដំណើរ ដំណើរកម្សាន្តសិក្សាជាភ្នំ និងសកម្មភាពនាំមកក្នុងសាលា
- កម្មវិធីហែលទឹក និងកីឡា
- កម្មវិធីអប់រំនៅក្រៅអគារ
- កម្មវិធីបញ្ចប់ការសិក្សា
- ឯកសណ្ឋានសាលា
- សៀវភៅសិក្សា។

ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តអាចត្រូវបានប្រើប្រាស់សម្រាប់សៀវភៅសិក្សាដែលបានអនុម័តដោយសាលារៀនរបស់អ្នក ឬអ្នកផ្គត់ផ្គង់ឯកសណ្ឋានទាំងនៅក្នុងហាង ឬតាមអនឡាញ ឬតាមរយៈប្រាក់ជំនួយសង្គ្រោះរបស់សាលារៀនរដ្ឋ។ បញ្ជីនៃអ្នកផ្គត់ផ្គង់អាចរួមមានឯកសណ្ឋានសាលា ឬហាងលក់សៀវភៅ។ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលអ្នកជ្រើសរើសបែងចែកទៅសៀវភៅសិក្សា និងឯកសណ្ឋាននឹងមានសុពលភាពរហូតដល់ថ្ងៃទី 30 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2025។ បន្ទាប់មក វានឹងផ្ទេរទៅគណនីសាលារបស់កូនអ្នកសម្រាប់សកម្មភាពនានានៅពេលអនាគត។

មូលនិធិទាំងនេះនឹងរំកិលទុកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំខាងមុខ ប្រសិនបើមិនបានចំណាយអស់ក្នុងឆ្នាំ 2025 ទេ។

គ្រួសារដែលមានកូនមានសិទ្ធិទទួលបានច្រើនជាងមួយនាក់

គ្រួសារទាំងឡាយដែលមានកូនច្រើនជាងមួយនាក់នៅសាលារៀនតែមួយដូចគ្នាអាចរួមបញ្ចូលប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) របស់ពួកគេដើម្បីប្រើប្រាស់លើកូនម្នាក់ ឬសម្រាប់សកម្មភាពជាក់លាក់មួយ។ ដូច្នេះ ជាឧទាហរណ៍ គ្រួសារដែលមានកូន 3 នាក់ ដែលជាសិស្សសាលារដ្ឋាភិបាលទាំងអស់ នឹងទទួលបានការគាំទ្រមានទឹកប្រាក់ដល់ \$1,200 ហើយជ្រើសរើសពីរបៀបដែលពួកគេចំណាយថវិកាទាំងនោះ។ ប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) មិនអាចត្រូវបានផ្តល់បញ្ចូលគ្នានៅសាលារៀនផ្សេងគ្នាទេ។

ព័ត៌មានបន្ថែម

ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីប្រាក់បន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) សូមចូលមើល vic.gov.au/school-saving-bonus។ ព័ត៌មានដែលបានបកប្រែក៏នឹងមាននៅលើគេហទំព័របន្ថែមលើកទឹកចិត្តលើការសិក្សា (School Saving Bonus) នៅប៉ុន្មានសប្តាហ៍ខាងមុខផងដែរ។

© រដ្ឋវិចិត្រ (ក្រសួងអប់រំ) ឆ្នាំ 2024។ លើកលែងតែកន្លែងណាដែលត្រូវបាន កត់សម្គាល់ ផ្សេងពីនេះ ព័ត៌មាននៅក្នុងឯកសារនេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យទៅក្រោមអាជ្ញាប័ណ្ណ [Creative Commons Attribution 4.0 International](http://creativecommons.org/licenses/by/4.0/) (គណនីសាលា: ទៅប្រកបដោយច្បាប់ 4.0 អន្តរជាតិ) សូមពិនិត្យមើល [សេចក្តីផ្តើមដំណឹងអំពីការរក្សាសិទ្ធិពេញលេញ](http://www.vic.gov.au/privacy)